
PLANINSKO DRUŠTVO LISCA 

SEVNICA 

 

POROČILO NADZORNEGA ODBORA ZBORU ČLANOV O NADZORU NAD DELOM ORGANOV  

IN POSLOVANJU DRUŠTVA V LETU 2019 

Nadzorni odbor se je sestal v okrnjeni sestavi dne 4. marca 2020. Od računovodje smo dobili knjigovodsko in 

finančno dokumentacijo ter finančni del poslovnega poročila, od tajnice pa korespondenčno mapo z zapisniki 

zbora in sej UO društva, s pripadajočo dokumentacijo. Nadalje smo ugotovili: 

1. Da je bil najmanj po en član NO na podlagi vabil  prisoten na vseh sejah UO društva  in smo tako tekoče 

spremljali obravnave in sklepe ter poročila o realizacijah sklepov UO društva. 

2. Predsednik društva  je preko elektronske pošte tudi med posameznimi sejami seznanjal predsednika NO z 

dokumentacijo o njegovih operativnih odločitvah, ponudbah in predlogih.. 

3.  Poslovanje društva v preteklem letu je  potekalo skladno z veljavnimi pravili društva. Zapisniki s sklepi 

sej UO so bili običajno pošiljani z gradivi za naslednjo sejo in potrjevani  v okviru sprejemanja dnevnih 

redov sledečih sej. Poročila posameznih vodnikov o vodenjih pa so vsakoletno dostavljena predsedniku 

kluba vodnikov društva in posredovana PZS  kot eden od pogojev za nadaljno verifikacijo licenc.  

4. Redni letni popisi v objektih v lasti PD Lisca so bili izvršeni v začetku letošnjega leta, zapisniki so 

odloženi v arhiv.  

5. Pri pregledu finančno knjigovodske dokumentacije smo ugotovili, da so dokumenti korektno vodeni z 

blagajniškimi dnevniki in z ustreznimi prilogami. Računi za plačilo, potni nalogi in ostali izvršni 

dokumenti so podpisani s strani predsednika.  

6. Tekoče finančno poslovanje PD Lisca  v letu 2019 je bilo pozitivno za 7.922,05€, kar  je po parih letih 

pozitivno presenečenje. Po knjigovodskih  podatkih je bilo prihodkov kar za cca 20.000€ več od 

predhodnega leta in so znašali 54.999,56€, in stroškov 47.077,51€  kar je za cca 10.000€ manj kot leto 

prej. Čista knjigovodska vrednost vseh sredstev društva  s 1.1.2020 pa je znašala  217.434,19€.  

7. Tekom leta je bilo izdanih 333  in 320 plačanih računov. 

V poslovanju društva nepravilnosti  nismo odkrili, zato potrjujemo računovodski izkaz kot 

pravilen. 

Je pa bilo tekom leta opaziti kar nekaj težav, ki so imele za posledico slaba volja pri posameznih izvršiteljih kot 

npr.:  -Pritožbi glede denacionalizacije parcele 1296/44 na Lisci ki naj bi bila tudi v lasti PD Lisca ni bilo 

ugodeno. - Po petletnih izkušnjah v pripravi maratona se opusti tekmovalni del s katerim je bilo preveč dela in 

stroškov in premalo efekta. - Skoraj vsako leto se pojavi kakšna od težav ob osnovnošolskem taboru. Lanski 

primer je bila pomešana oprema pri pospravljanju šotorov, tako da ob morebitni potrebni urgentni postavitvi te 

sploh ni bilo moč izvesti. Že leta ugotavljamo, da je potrebno zagotoviti na taborih prisotnost tudi starejših 

mentorjev. - Na računih za gostinske storitve je potrebno zagotoviti že pri izdaji navedbo naročnika ter skupine ali 

posameznika, ki je opravičen za koriščenje storitve.  -Na potnih nalogih naj blagajničarka vpiše veljavne postavke 

za kilometer, da ne bo prihajalo do neenakosti oz. uradno priznane cene za km.     

 Ob koncu mi dovolite da se tudi v imenu NO zahvalim predsedniku Roku Petančiču za uspešno vodenje 

društva. Posebna zahvala gre tajnici Darinki in Janku, ki sta hkrati tudi oskrbnika Jurkove koče in Zavetišča pod 

sv. Rokom, računovodji  Petri Mlakar, ki je zgledno pripravila zadnja računovodska poročila, in preko leta vodi 

račune in ima pregledno knjiženo in shranjeno dokumentacijo. Enaka zahvala velja tudi Anji Zidar Prah za 

blagajniška opravila. Hvala pa tudi vsem prostovoljcem, še predvsem markacistom, ki s svojim prostovoljnim 

delom omogočate uspehe društva.  

 

V Sevnici, dne 10.03.2020  Predsednik nadzornega odbora 

         Janez Levstik 


